

卫理公会以萨迦守望者 25-31/03/2021

三月第四个星期的祷告事项

1. 家庭:

- 感谢耶稣基督的牺牲大爱使我们得以与上帝和好，也能与家人和好，彼此饶恕。
- 感谢上帝让我们在不同信仰或者不同属灵成熟度的家人当中常存包容接纳之心，多方操练好品格以见证基督。
 - ～求上主引导分隔两地的家庭，能够善用媒体或其他管道，适时给予关怀，维系彼此之间的关系。
 - ～求上主安慰失去至亲的家庭，将对故人的怀念化为感恩祷告，也透过对先人的思念，效法其美好的榜样，成为自己生命的祝福。

2. 教会:

- 感恩，藉着年会、教区以及堂会的不同服侍岗位，得以分工合作发挥诸般的智慧将人带到上帝面前。
- 感恩，教会的元首耶稣基督爱教会，不但为教会舍己，成为教会全体救主，基督救赎的大能至今仍在保养顾惜教会。
 - ～求上主帮助教会在疫情中更加连于元首基督，全体属灵领袖都靠着主互相连结，同得明确的前进方向，持守核心的服侍。
 - ～求上主塑造教会的众信徒在属灵争战中成为精兵，不惧怕不后退，靠福音大能，拿着圣灵的宝剑，勇于面对内心的幽暗进而抵挡魔鬼的诡计，也敢于抗衡外在灵界的搅扰与扭曲真理的世俗文化。

3. 国家:

- 感恩，上帝是我们国家坚固的磐石，永不动摇。
- 感恩，上帝就是我们国家处于各样内忧外患中的力量。
 - ◆向外：我国与各国之间的疫苗护照商讨与实行方案、我国与各国的邦交关系
 - ～求上主兴起正直勤奋的执政者，赐给他们有谋略有远见，晓得如何与各国领袖建立起全面的战略伙伴关系，带来多方互惠的发展。
 - ◆向内：民心因政治人物的分歧而涣散、经济领域因 MCO 受重创、教育体系因教学模式转换而脱轨
 - ～求上主兴起廉洁亲民的执政者，赐给他们智慧的心看见国家的前景与人民的需要，也有服务的能力去改善问题与消除腐败。

4. 世界:

- 感谢上帝在这末世时代中藉着各种预兆警惕我们更加儆醒祷告，趁着白日，多做主工。
- 感谢圣灵将上帝的爱浇灌在我们心里，在患难中靠主有喜乐有盼望，远离羞耻感、迷茫感与背弃感。
 - ◆国与国的交战：欧盟因新疆维吾尔人权问题制裁中国，中国则批评欧盟做法罔顾事实，并进行反制。
 - ～求创造世人的上主在各国的关系中掌权，圣灵的大能将真理运行在当中，赐下谦卑受教的心，以维系正义与和平，愿主耶稣的拯救临到困苦的人生命中。
 - ◆民与民的攻击：在新冠期间，反亚裔的仇恨罪案呈现全球性增加趋势，其中包含恐怖的致命袭击、言语和身体骚扰等。
 - ～求公平公义的上主消除在每个民族当中凸显或隐含的种族主义、种族歧视以及仇外心理，遏制不平等、压迫和边缘化长期持续，愿主耶稣的爱散播在人心间。

Issachar Watchmen Methodist 25-31/03/2021

Prayer Items for 4th week of March

1. Family:

- We give thanks to Jesus Christ for His sacrificial love, which reconciles us to God, and also reconciles us to our family members through mutual forgiveness.
- We thank God that we can be tolerant and can accept our family members (who have different religions, or have different levels of spiritual maturity), and that He shapes our characters to be the witnesses of Christ.
- ~ Pray that God will guide families that are in long distance relationships, so that they could utilize the internet and other ways to consistently show their care and concern, and to maintain their relationship.
- ~ May God comfort those who have lost loved ones. As they remember them, may their memories stir in them a desire to give thanks; and may those memories be a blessing to them as they look to imitate their good examples.

2. Church:

- We give thanks that through the different roles in the annual meeting, parish, and church, we can work together to bring people to God through the sharing of labor and wisdom.
- We also give thanks that Jesus Christ, the head of the church, loves His church. He not only gave himself up for the church, but also became the saviour for all mankind. The redemptive power of Christ continues to sustain and care for the church.
- ~ Pray that the Lord will help the church to draw closer to the Jesus Christ during this time of pandemic; and may all our spiritual leaders be connected to each other in the Lord. At the same time, may our leaders share a clear direction for progress, and are united in service.
- ~ Pray that God will form believers to be elite soldiers in spiritual battle; without fear or retreat; relying on the power of the gospel as they hold firm the sword of the Holy Spirit to face the darkness of the heart and resist satanic deception with courage; and courageously fighting the influence of secular culture of the outside world that has distorted the truth.

3. Nation:

- We are thankful that God is the solid rock of our nation's strength, which will never waver.
- We are thankful that God is the strength of our country in all problems.
- ◆ Outward: The discussion between our country and other countries regarding the vaccine passport and its implementation plan; the diplomatic relation of our country with other countries
- ~ Pray that God will raise up righteous and diligent rulers, and give them wisdom and vision, so that they know how to forge strategic and comprehensive cooperation strategies with leaders from other countries; to bring about multilateral development and benefit for all parties.
- ◆ Inward: The morale of the people was shattered by differences in our politicians' stances, the economic system was shattered by the MCO, and the education system was crippled by the transformation of the mode of teaching.
- ~ Pray that God will raise up righteous enforcers, and give them the wisdom to see the future of the country and the needs of the people; and be able to overcome the problems and eliminate corruption while they serve.

4. World:

- We thank the Lord that, through the use of various signs in this era, He has reminded us to pray more diligently as we keep watch.
- We are thankful that the God has poured out His Love into our hearts through the Holy Spirit. Let us rely on God in our suffering so that we can have joy and hope, and do away with feelings of shame, grief and betrayal.
- ◆ The war between countries: The European Union (EU) has imposed sanctions on the Chinese Government over the issue of human rights of ethnic Uighurs in Xinjiang, but the Chinese Government has criticized the EU for disregarding the facts.
- ~ Pray that God, who created this world, will take control of all relations between nations, and carry out righteousness by the power of the Holy Spirit. May God endow man with humility, for the sake of upholding justice and peace. May the salvation of the Lord Jesus Christ come to the aid of the oppressed.
- ◆ The war between Nations: since the beginning of the COVID-19 pandemic, violent hate crimes committed against Asians have shown a sharp increase globally, many are being attacked, harassed, blamed and turned into scapegoats
- ~ Pray that our just and righteous God will eliminate racism, racial discrimination and xenophobia among all nations; and, will prevent injustice, oppression and marginalisation from continuing on. And, may the love of our Lord Jesus Christ be spread among all peoples.

Isakhar Pengawal Methodist 25-31/03/2021

Doa minggu keempat Mac

1. Keluarga:

- Berterima kasih kepada Yesus Kristus atas kasih pengorbanan-Nya memungkinkan kita berdamai dengan Tuhan dan keluarga kita serta saling mengampuni.
- Berterima kasih kepada Allah kerana mengurniakan toleransi dalam kalangan keluarga yang berlainan kepercayaan atau tahap kematangan kerohanian, serta sering mengamalkan karakter baik demi menyaksikan Kristus.
- ~ Berdoalah agar Tuhan membimbing keluarga yang berjauhan, agar memanfaatkan media atau saluran lain dengan baik, untuk memberi perhatian dan mengeratkan lagi hubungan antara satu sama lain.
- ~ Berdoalah agar Tuhan menghiburkan hati keluarga yang telah kehilangan orang tersayang, supaya menjadikan kerinduan terhadap yang telah meninggal ke kesyukuran, dan menjadikan teladan mereka sebagai berkat hidup diri.

2. Gereja:

- Bersyukur kerana melalui kerjasama pelbagai jawatan pada peringkat annual conference, daerah dan gereja, ramai orang telah dibawa kepada Tuhan.
- Berterima kasih kepada Tuhan kerana kepala semua jemaah, Yesus Kristus, mengasihi gereja. Bukan saja menyerahkan diri-Nya untuk gereja, malah menjadi penyelamat gereja. Kuasa penebusan Kristus terus memelihara dan membela gereja.
- ~ Berdoalah agar semasa pandemik menular, Tuhan membantu gereja berhubung lebih erat dengan Kepala, Yesus Kristus. Semua pemimpin rohani saling berhubung melalui Tuhan, sama-sama mendapat arah kemajuan yang jelas, dan mengekalkan pelayanan yang teras.
- ~ Berdoa agar Tuhan membentuk orang-orang percaya untuk menjadi tentera elit dalam pertempuran kerohanian, tanpa rasa takut atau undur, bergantung pada kekuatan Injil, memegang pedang Roh Kudus, dengan berani menghadapi kegelapan dalam hati dan menentang tipu daya syaitan, dan berani berlawan dengan budaya sekular dunia luar yang telah mengacau-bilaukan dan memutarbelitkan kebenaran.

3. Negara:

- Kita bersyukur kerana Allah adalah batu pejal kekuatan negara kita, yang tidak akan pernah goyah.
- Kita bersyukur kerana Allah adalah kekuatan negara kita dalam segala permasalahan.
- ◆ Luaran: Perundingan dan penyelarasan pasport vaksin negara kita dengan negara-negara lain, hubungan antara negara kita dengan negara lain di peringkat antarabangsa
- ~ Berdoa agar Tuhan membangkitkan penguatkuasa yang lurus dan rajin, berikan mereka strategi dan visi, supaya mereka tahu bagaimana menjalin kerjasama yang strategik dan komprehensif dengan pemimpin-pemimpin dari negara lain, dan membawa pembangunan pelbagai hala dan menguntungkan semua pihak.
- ◆ Dalaman: semangat rakyat hancur kerana perbezaan pendirian ahli politik, sistem ekonomi dihancur oleh MCO, dan sistem pendidikan dicatat oleh transformasi mod pengajaran
- ~ Berdoalah agar Tuhan mengangkat penguatkuasa yang bersih dan ramah, berikan mereka kebijaksanaan untuk melihat masa depan negara dan keperluan rakyat, dan berkemampuan untuk mengatasi masalah dan menghapuskan rasuah semasa mereka berkhidmat.

4. Dunia:

- Kita berterima kasih kepada Allah kerana melalui pelbagai tanda pada hari kiamat untuk mengingati kita supaya berdoa dengan bersungguh-sungguh dan berjaga-jaga. Selagi siang, kita mesti melakukan kerja Tuhan.
- Kita berterima kasih kepada Roh Kudus kerana mencurahkan kasih Allah ke dalam hati kita, dalam kesusahan bergantung kepada Tuhan untuk kesukacitaan dan harapan, dan menjauhi daripada rasa malu, kebingungan, dan pengabaian.
- ◆ Peperangan antara negara: Kesatuan Eropah (EU) mengenakan sekatan terhadap negeri China atas isu hak asasi manusia etnik Uighur di Xinjiang, tetapi negeri China mengkritik tindakan EU adalah dengan mengabaikan fakta dan bertindak balas.
- ~ Berdoalah agar Tuhan yang menciptakan dunia ini, menguasai segala hubungan antara bangsa, dan melaksanakan kebenaran dengan kekuatan Roh Kudus. Dikurniakan kerendahan hati, demi menjaga keadilan dan kedamaian. Semoga keselamatan Tuhan Yesus datang kepada orang yang tertindas.
- ◆ Serangan antara manusia: sejak pandemik COVID-19 menular, jenayah kebencian ganas dilakukan terhadap orang Asia telah menunjukkan peningkatan secara global, diserang, diganggu, dipersalahkan dan dijadikan kambing hitam
- ~ Berdoalah agar Tuhan yang adil lagi saksama, menghilangkan pandangan perkauman yang menonjol atau tersirat dalam setiap bangsa, diskriminasi kaum, dan perasaan sangat takut atau benci terhadap orang asing (xenofobia), dan mencegah ketidaksamaan, penindasan, dan peminggiran daripada berlanjutan. Semoga kasih sayang Tuhan Yesus tersebar dalam hati manusia.